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Abstract (en)
Method of making non-positive connections between tubular pieces (9, 11) which are inserted into each other or of fixing elements (10) slid onto
tubular pieces (9, 11) by continuous radial widening of a plurality of coaxially arranged sleeves (5, 7) which are fitted into these elements, in which
method the sleeves (5, 7) are filled with pressurised liquid, and pistons (4, 6, 8) are inserted into their openings, facing openings of adjacent sleeves
(5, 7) being closed by a single piston (8), and the internal pressure being increased by bringing closer together the two pistons (4, 6) which close the
openings located towards the outside of the outer sleeves (5, 7). <IMAGE>

Abstract (de)
Verfahren zum Herstellen von kraftschlüssigen Verbindungen zwischen ineinandergesteckten Rohrstücken (9, 11) oder zum Festlegen von auf
Rohrstücke (9, 11) aufgeschobenen Elementen (10) durch bleibendes radiales Aufweiten von in diese eingeschobenen mehreren Hülsen (5, 7) in
koaxialer Anordnung, bei dem die Hülsen (5, 7) mit Druckflüssigkeit gefüllt werden und in ihre Öffnungen Kolben (4, 6, 8) eingesetzt werden, wobei
zueinanderliegende Öffnungen benachbarter Hülsen (5, 7) durch einen einzelnen Kolben (8) verschlossen werden, und durch Annäherung der
beiden die nach außen liegenden Öffnungen der äußeren Hülsen (5, 7) verschließenden Kolben (4, 6) der Innendruck erhöht wird.
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